
20240902 Referat af bestyrelsesmøde 
 

Afbud fra Tanja Kromann Clausen, Evita Rosdahl 

Referent: Eva Katballe 

Dagsorden Orientering, diskussion Beslutning 

1. Velkomst til nye 
bestyrelsesmedlemmer og 
præsentationsrunde 

Katrine bød velkommen til Sune Vesterlund Larsen, trivselsambassadør ved Faaborg-
Midtfyn Kommune og udpeget til bestyrelsen ved selvsupplering.  
Hannibal Skødebjerg Skov, 2bq. Elevrepræsentant med stemmeret. 
Jakob Thor Kristensen, 2my. Elevrepræsentant uden stemmeret 

 

2. Rektors beretning 

• Opstart af skoleåret, 
herunder elevstatus 
 
 
 

• Ansættelser 
 
 
 
 
 

• Kantinen 
 
 

• Opstartsseminar i 
august 

 

Vi begynder skoleåret med 6 nye 1.g klasser, heraf en aspergerklasse. Det svarer til optaget 
de senere år. Vores kapacitet sat til 112+12 og elevtallet er i øjeblikket 111 + 12. 
 
Vi har, på opfordring fra ministeriet, fokus på alkoholfri studiestart, dog afholder vi en café 
fredag d. 6/9. 
  
Ansættelser: 
Mentor i s-afdelingen. 
Underviser i biologi og fysik.  
Underviser i biologi, bioteknolog og kemi. 
Barselsvikar i billedkunst 
Studentermedhjælper i s-afdelingen. 
  
Nuværende forpagter har opsagt forpagtning og stopper pr. 1. oktober. Vi ansætter selv en 
kantineleder og en kantinemedhjælper. 
  
Vi har afholdt opstartsseminar for alle ansatte d. 7-8. august med hovedvægt på 
gymnasiets kerneopgave, herunder balancen mellem arbejde og privatliv. 
Alle ansatte var med, inkl. pedeller, IT-support og kantinemedhjælper. 

Taget til efterretning 



3. Opfølgning på budget KW gennemgik perioderegnskabet, som viser et forventet resultat på 259.000 kr.  
Vi har et bedre elevtal end budgetteret og intet frafald i 2. og 3.g. Desuden er SPS-
ansøgningsproceduren er sat i system. 
Vi har en mindre lønudgift pga. ønsker om nedsat tid samt en mindre udgift til el grundet 
lavere el-priser.  
Endelig har vi haft en merindtægt af nedskrevne renter. 
  
Vi ønsker en renovering af indgangspartiet og har fået udarbejdet et forslag fra et 
arkitektfirma. Vi håber at kunne sætte det i værk i 2025. Vi er ligeledes i gang med 
renovering af facadepartier, som er en bekostelig affære til ca. 150.000 kr. pr. lokale. 
 
Vi overtager selv driften af kantinen, jf. punkt 2, TN vil stå for regnskabet fremover. 
  
Den nye taxameterreform indebærer, hvis der indgås politisk aftale om den, at A-fags-
taxameteret fjernes, udkantstilskuddet øges og den midlertidige takstforhøjelse gøres 
permanent. Ændringerne indfases over 4 år. 
I 2025 svarer det til 0,5% (ca. 400.000 kr.) ekstra 
I 2027 svarer det ca. 2% (ca. 700.000 kr. ekstra) 
  
Elevrepræsentanterne forespurgte om en pulje til eleverne. Dette afklares med TN  

Taget til efterretning 

4. Datoer for kommende 
møder 

2/12 2024, 17/3 2025 og 2/6 2025 
Tilbagemelding vedr. datoer senest en uge efter referatet er udsendt 

 

EVT Der indhentes kopi af kørekort og sygesikringskort for nye medlemmer pga. hvidvask-
reglerne 
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